

TABLE OF CONTENTS

目 录

探讨影响野外小型哺乳动物免疫功能的因素
Discussion on Factors Affecting Immune Function of Small Mammals in the Wild
湛立新, 董庭邦, 马水仙, 章迪, 谢静, 梅燕飞..... 43

血管钙化与血管内皮生长因子的研究进展
Research Progress of Vascular Calcification and Vascular Endothelial Growth Factor
徐婕, 马骁, 黄施祎, 诸彦蓓, 刘晓宇..... 48

m6A 修饰在砷诱导毒效应中发挥的作用研究进展
Research Progress on the Role of m6A Modification in Arsenic-Induced Toxicity
李仁杰..... 56

肠道微生物在急性砷暴露导致的肠道屏障损伤中的治疗研究进展
Research Progress on the Treatment of Gut Microbes in Intestinal Barrier Damage Caused by Acute Arsenic Exposure
李庚..... 64

农田节肢动物多样性和控害的研究进展
Research Progress on Arthropod Diversity and Pest Control in Agricultural Fields
郭鑫..... 75

耳毒性有机溶剂与噪声联合接触致听力损失的流行病学研究进展
Epidemiological Research Progress on the Effects of Combined Exposure to Ototoxic Organic Solvents and Noise on Hearing Loss
任佳, 王雅欣..... 83

盐浓度对 FUS 蛋白相分离的调控研究
Regulation Study of FUS Protein Phase Separation by Salt Concentration
陈家媛, 王艳伟..... 89

自噬作为多种疾病治疗的靶点
Autophagy as a Therapeutic Target for Multiple Diseases
宋明慧, 邱小波..... 98

急性冠脉综合征的代谢组学研究进展
Progress in Metabolomics of Acute Coronary Syndromes
段明宇, 何军..... 105

中草药通过调节微生态缓解结肠炎的研究进展
Research Progress on Chinese Herbal Medicine in Alleviating Colitis by Regulating Microecology
罗双琦, 朱可勤, 管一宁, 陈锦涛, 叶雪威..... 116